

Protokoll från nämndmöte #4

TraditionsMEsterIT

2008-09-17

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

TraditionsMästare Simon Öhman förklarade mötet öppnat klockan 17:16.

1.2 Val av mötesordförande

TraditionsMästare Simon Öhman valdes till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

SkriptMästare Jack Enhorn valdes till mötessekreterare.

1.4 Närvarande

Totalt 16 röstberättigade medlemmar närvarande:

Simon Öhman, Joel Nilsson, Tommy Marshall, Jack Enhorn, Patrik Kosonen, Tian-Lin Gu, Erik Lundberg, Ludwig Östlund, Isak Färnlycke, Henrik Mårtensson, Dino Strömberg, Michael Almér, Carl Landberg, Wilhelm Svenselius, Farrokh Atai, Jan Kamil Rembisch.

Totalt 10 icke röstberättigade medlemmar (prao) var närvarande vid mötets öppnande:

Mattias Hovebro, Ann-sofi Åhn, Gustav Lundström, Donny Fransson, Alex Ellgren, Per Modin, Erika Hylén, Maria Magnusson, Henrik Olsson, Daniel Törnqvist.

1.5 Adjungeringar

Inga Adjungerade.

1.6 Mötets behöriga utlysande

Mötet fann nämndmötet behörigt utlyst.

1.7 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes efter tillägg av:

Punkt 1.9 Val av justerare tillika rösträknare.

Flyttning av punkt 4 Grafisk Profil till punkt 2. Punkt 2 Information från Mästarna och punkt 3 Uteslutning av inaktiva marskalkar blev således punkt 3 respektive 4.

1.8 Genomgång av föregående mötesprotokoll

Vice TraditionsMästare Joel Nilsson läste upp protokollet från föregående nämndmöte, 2008-04-03.

Mötet valde att lägga protokollet till handlingarna.

1.9 Val av justerare tillika rösträknare

Farrokh Atai och Ann-Sofi Åhn valdes till justerare tillika rösträknare.

2 Grafisk profil

JunkMarskalk Dino Strömberg presenterade nya maskoten och informerade om märken och medaljer.

Dino Strömberg lämnade mötet 17:51

3 Information från Mästarna

3.1 Arbetslagen

Vice TraditionsMästare Joel Nilsson informerade om arbetslagen.

3.2 Genomgång av puben

Lagledare för arbetslagen skall samlas efter mötet för information om puben.

3.3 Aktiviteter under hösten

Vice TraditionsMästare Joel Nilsson informerade om pubar och fester under hösten.

3.4 Hemsidan och e-postadresser

Vice TraditionsMästare Joel Nilsson informerade om TMEITs nya domännamn och e-post adresser.

4 Uteslutning av inaktiva marskalkar

4.1 Adam Eriksson

Mötet förklarade att Adam Eriksson härmed är utesluten ur TraditionsMEsterIT.

4.2 André Hallan

Mötet förklarade att André Hallan härmed är utesluten ur TraditionsMEsterIT.

4.3 Björn Berglund

Mötet förklarade att Björn Berglund härmed är utesluten ur TraditionsMEsterIT.

4.4 Jan Kamil Rembisch

Mötet förklarade att Jan Kamil Rembisch härmed är utesluten ur TraditionsMEsterIT.

Jan Kamil Rembisch lämnade mötet.

4.5 John Petroff

Mötet förklarade att John Petroff härmed är utesluten ur TraditionsMEsterIT.

4.6 Maria Mosesson

Mötet förklarade att Maria Mosesson härmed är utesluten ur TraditionsMEsterIT.

4.7 Martin Kristensson

Mötet förklarade att Martin Kristensson härmed är utesluten ur TraditionsMEsterIT.

4.8 Viktor Nyström

Mötet förklarade att Viktor Nyström härmed är utesluten ur TraditionsMEsterIT.

5 Lunchförsäljning

Diskussion angående eventuell lunchförsäljning i Elysium.

6 Fyllnadsval av WebMarskalk

Per Modin valdes till WebMarskalk (WebPrao).

7 Övriga frågor

7.1 Praouppdrag

SkattMästare Michael Almér yrkade på att alla Prao skall kunna tilldelas uppdrag att bygga/införskaffa saker som behövs i Elysium.

Mötet fann yrkandet bifallet.

7.2 Marskalksittning tema

Efter diskussion beslutade mötet att marskalksittningen den 8 November skall ha flygplanstema.

7.3 Mer veg. mat

Alex Ellgren yrkar på att vi ska ha mer vegetarisk mat i puben.

Mötets beslut var att Alex Ellgren skall ta fram alternativ och presentera dessa för Gourmet-Marskalk Ludwig Östlund.

7.4 GayTech vill festa med oss

En gasque eller pub med GayTech. Inget beslut nu men ska tas i beaktande för framtiden.

7.5 Tommys hemliga punkt

Tommy Marshall yrkar på införskaffande av glassmaskin.

Yrkandet avslogs.

7.6 Praoklädsel

Diskussion angående om och vad Prao ska ha som speciella Praokläder.

Mötets beslut var att styrelsen skall ta fram förslag till nästa Öråd.

7.7 Bankkonto

Henrik Olsson yrkar på att IT-sektionen skall ha insyn i TMEITs ekonomi.

Mötets beslut var att TMEITs styrelse och IT-sektionens styrelse skall diskutera frågan vidare vid annat tillfälle.

7.8 Lavalampan

Wilhelm Svenselius yrkade på att TMEIT skall införskaffa Lavalampsmärken som skall gå att köpa tillsammans med Lavalampan.

Mötet fann yrkandet bifallet.

7.9 Datum drinkprovning

Michael Almér yrkade på att ett datum skall bestämmas då en TMEIT-drink skall vara vald.

Mötet valde att inte bestämma ett datum utan lät istället styrelsen få i uppdrag att bestämma detta och se till att drinkprovningen genomförs.

8 Mötets högtidliga avslutande

Simon Öhman avslutade mötet klockan 18:59.

Simon Öhman - Mötesordförande	Jack Enhorn - Mötessekreterare
Farrokh Atai - Justerare	Ann-Sofi Åhn - Justerare